43.8*38.2mm

反面

正面



product description

Packing list:watch host(including strap)X1,Wireless ChargerX1, Product manualX1







Wear the smart watch and press and hold the button to turn it on



Open Wearfit Pr

To charge, place the back of your watch on the wireless charger













打开包装。按步骤将 表带连接到智能手表



佩戴智能手表长按



(M)

, 若要充电,请将手表背面 放在无线充充电器上



Product overview

Buttons and touch







Connect the watch







Watch operating instructions

 Dial page: Swipe left to enter the dial page selection, slide left to switch to other dials.
 Note: The system presets 18 dial pages, and the last dial is named "Custom". This dial will change with the dial market on the APP side and the download settings of the custom dial. 3. Menu page: On the dial page, single press the side key to enter the menu page,

after entering the menu page, double press the side key to switch betwee and single press the side key to return to the main dial page. 4. Function page: In the menu page, click each application icon to enter the

corresponding function, slide right to return, and press the side button to return to the main dial page.
5, dial page double press the side key to enter the Alipay function.

The watch can preset me and TA (positioning health), blood sugar, respiratory rate functions, you can download the APP to the APP market to install the APP, the APP watch the transmitted to your watch, you can check the health status and location of your friends anytime and anywhere.

Contacts: Connect to the mobile phone to synchronize contacts on the mobile phone and sensegancy contacts, phone to dial out, and you can call as the wetch side call record Connect the mobile phone to dial out, and you can call as the wetch side call record Connect the mobile phone;

Record the exercise data of the day, including calories, activity and distance.

Bind to WeChat to receive payment via WeChat QR code Record the exercise data of the day, including calories, activity time, of activities, steps and distance.

It includes 6 regular sports including indoor running, indoor cycling, sit-ups, push-ups, and free training.

After you use the wakeword to wake up the assistant function, you can use the watch water assistant to centrel the Srift function of the mobile phone and operate the mobile extract phone with blackooth bridge.

[All play can be bound to the watch, and the watch can make offline payment through allowy (2 fockode.

© The watch supports stopwatch (i) The watch turns into a time second.

Met: describe, and rotte a non-timous pressure monitor pressure when the supports continuous pressure monitor pressure changes, and uses scientific health algoriton, allowing users to adjust their status at any timelized; 30-59 normals, 90-79 medium, 90-99 high.

Basic parameters

Product name: X7 PLLIS smart water Bettery capacity: 200 mAh Screen size: 1.9inch Fruinment requirements: Android 5.0 or iOS 10.0 and abo

Size:43.8*38.2*11.1mm

FC CE RoHS P X &

产品概览 按键与触控











、下载"Wearfit Pro"APP 到手机上并安装。可在 APP 商城直接接载"Wearfit Pro"进 行下载。 中国市场 1979年 1

按钮、会弹出连接二维码、在 Wearfit Pro 内可直接进行扫码连接。 手动连接: 手机开启蓝牙后,进入 APP 直接接案设备进行手动连接。

2) 年初出籍: 季年打會區界行。进入APP 直接接受出卷进行手动边缘。 到连接通过强于 季表在如助攻击下通话延开是头洞的。此时通话加速及音乐功能不能使用。下海打开 转数率的。点点通话服牙开头,开启后。可在于机系统收益数据或据写与机器行开 的攻击了),找到租份的服子名称 Watch call 或watch call tvs。点击连接。连接成功后 可使用通话加速分离分泌。

手表操作说明

1、分屏功能:双击出现,单击返回

2. 表母而而: 左滑进入寿母而而洗择, 左滑可切掉其他寿母。

注: 系统研设18个表表面、最后一个表表命名为"白宝义"、此表表会随着 APP 端的表盘市场及自定义表盘的下载设定而变化。

行菜单切换,单按侧键返回主表盘页。 4、功能页面: 在菜单页面单击各应用图标进入相应功能, 右滑返回, 单按侧

键返回主表盘页。

5、表盘页面双按侧键进入支付宝功能。 手表可预会我和TA (定位健康),血糖,呼吸频率功能。您可到APP应用市场去下载安装 应用,APP特定位,健康档案效整传送至您的手表,您可以随时能站查看好友的健康状态和世童。

3、菜单页面:在表盘页单按侧键进入菜单页面,进入菜单页面后双按侧键进 特手表貼案手腕,最佳與戴位置在手腕骨靠手臂上方,可测量出血压,手表记录 血压 最近7次测量记录。

○。 病手表起案手腕。最任假難位置在手腕骨靠手臂上方,可测出血氧值,手表记录 最近7次测量记录,并记录最高值和最低值。

製製 绑定微信可进行微信二维码收款

力 内包含室内能步、室内骑行、仰卧起坐、俯卧撑、自由训练 6 中常规运动。

☑ 可通过手表绑定支付宝,手表通过支付宝二维码进行离线支付。

包含户外施、户外确行、仰卧配坐、徒步、登山、其他运动 7 种运动; 运动时记录 5 大运动数据: 步数、卡路里、心事、步频、配速,并能设定运动目标。 全面分解的的运动详慎。

≟ 连接 APP 可同步天气。 □ 可随时随地用手表计算所需数据。

于表实现构設功能。将日常所有运动量转换为确設值在于表以及APP上呈现出来, 记录一周的运动能量代谢当量,形成可l初化图标。让用户清楚了解自己的运动量。

手表支持持续的压力监控。监控用户 24 小时的压力变化。运用科学的健康算法 将压力用圈标显示出来,让用户隔时可调整自己的状态。压力范围显示: 1-29 放放: 30-50 正常: 60-79 中等: 80-99 偏临。

② 含含亮度设置、规屏时端、拾腕亮牌、勿扰模式、声音与震动、 设置 语言切换、连接手机、密码、关于手表、重点、恢复出厂、关机。

请将手表背百放在无线充电器表面上开始充电,手表屏幕上显示充电指示。



1. 请你在谢湿有水的环境下杂由:

2、请确保手表背面与无线充电器表面干净完全接触;

3、请定期用干净的绒布清洁手表背面和无线充电器表面。确保手表和无线充

电器表面完全接触以保证正常充电; 4.本产品不配备电源适配器,为了保证家人及财产安全,在充电时,可以使 用电脑USB接口或选用输出不超过5V=1A的电源适配器。请通过正规渠道购 买电源适配器,杜绝使用任质、伪劣的电源适配器,避免引起爆裂或起火。

蓝牙数据传输

与手机连接时,手表会通过蓝牙与手机即时同步部分数据,包括天气、通知 消息、运动健康数据等。连接新开动关闭茵牙后、将不会同步攻些数据。

1、本产品的测量结果仅供参考,不作为任何医疗用途及依据。清差从医生指导,切不可依此测量结果自我诊断及治疗。

 本产品防水等级为IP67,不可用于深度潜水以及长时间泡在水中。另外,本产品不防热水,因为水蒸气会对手环造成影响。 3、本公司保留不作任何通知的情况下,对本说明书内容进行修改的权利,恕 不另行通知。部分功能在对应的软件版本中有区别,为正常情况。

基本参数

尺 寸: 43.8*38.2*11.1mm 表带材质: 液态硅胶 蓝 牙: Blueteeth5.0 内 存: 128MB 产品名称: X7 PI LIS 智能丰夷

FC CE ROHS # #



Recharge

Please put the back of the watch on the wireless charger surface to start charging.



can use a computer USB prior or choose a power adapter with an output not occoding SVIII when changing. Please purchase power adapters through formal channels, and avoid using lose-quality, fake power adapters to avoid busting of fire.

Bluetooth data transmission

Precautions

The measurement results of this product are for reference only, not for any medical purposes or basis. Please follow the doctor's instructions and never make self-diagnosis and treatment based

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions: (1) this device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

Changes or modifications to this unit not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio communications. However, there is no guarantee that interference will not occur in a particular installation. If this equipment does cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- -- Reorient or relocate the receiving antenna.
- -- Increase the separation between the equipment and receiver.
- -- Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- -- Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

This device and its antenna(s) must not be co-located or operation in conjunction with any other antenna or transmitter.

Radiation Exposure Statement

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement in portable exposure condition without restriction.